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  Ναι μεν, αλλά η Copa-Cogeca για τα δικαιώματα φύτευσης
  

Μετά την ολοκλήρωση των εργασιών της Ομάδας Υψηλού Επιπέδου για τα δικαιώματα
φύτευσης η Copa-Cogeca ευχαριστεί τον Manuel Silva Rodriguez      Γενικό Διευθυντή της
Δ/νσης Γεωργίας της Commission για το έργο της Ομάδας Υψηλού Επιπέδου (Ο.Υ.Ε.) και για
το γεγονός ότι δόθηκε στην Copa-Cogeca η ευκαιρία να λάβει μέρος στις συνεδριάσεις της,
δίνοντας έτσι τη δυνατότητα για την ενεργό συμβολή της. 

Η Copa-Cogeca θεωρεί θετική εξέλιξη το γεγονός ότι πρέπει να υπάρχει στην Ευρωπαϊκή
Ένωση ένα ενιαίο κανονιστικό πλαίσιο της φυτεύσεις αμπέλου για όλα τα Κράτη Μέλη και
για όλους τους τύπους κρασιού (ΠΟΠ, ΠΓΕ και τα κοινά κρασιά). Αναγνωρίζει επίσης ότι
είναι μια βελτίωση σε σχέση με την πολιτική απόφαση που ελήφθη το 2008 για να παύσει
το ισχύον σύστημα των δικαιωμάτων φύτευσης.

Παρ 'όλα αυτά, η Copa-Cogeca θεωρεί ότι για να εξασφαλισθεί ένας ισορροπημένος τομέας
οίνου στο μέλλον διατηρώντας παράλληλα το μοντέλο παραγωγής που βασίζεται στις
οικογενειακές εκμεταλλεύσεις, ορισμένες πτυχές των συμπερασμάτων της Ομάδας Υψηλού
Επιπέδου πρέπει να βελτιωθούν, όπως η διάρκεια του συστήματος, το επίπεδο της ρήτρας
διασφάλισης, η έναρξη ισχύος του συστήματος και οι μεταβατικές διατάξεις. 

Η Copa-Cogeca δηλώνει την ετοιμότητά της να εργασθεί στην κατεύθυνση επίλυσης αυτών
των θεμάτων και καλεί να κοινοποιηθούν αυτές οι συστάσεις προς την ιρλανδική προεδρία,
έτσι ώστε να μπορούν να ενσωματωθούν, με βελτιώσεις, στην Ενιαία Κοινή Οργάνωση
Αγοράς (ΚΟΑ) και να εγκριθούν στο πλαίσιο της νέας ΚΑΠ.
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